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 Nuclear Energy Data is the OECD Nuclear Energy Agency's annual compilation of basic statistics on electricity generation and nuclear power in OECD countries. The reader will have quick and easy reference to the status of an projected trends in total electricity generating capacity, nuclear generating capacity, and actual electricity production, as well as to supply and demand for nuclear fuel cycle services.
 
 Les Données sur l'énergie nucléaire rassemblent chaque année toutes les statistiques de base compilées par l'Agence de l'OCDE pour l'énergie nucléaire sur la production d'électricité et d'énergie nucléaire dans les pays de l'OCDE. Le lecteur trouvera dans cette publication une source de référence d'accès facile et pratique sur la situation actuelle et les tendances de la puissance d'électricité totale, de la puissance nucléaire installée, de la production d'électricité et de l'offre et de la demande de services du cycle du combustible nucléaire.
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